
Väktargatans förtroenderåd 

PROTOKOLL PROTOKOLL NR 

Årsmöte Å–2011 
PLATS DATUM FÖR MÖTET 

Fest- och samlingslokalen, Vg 62 2011-02-20 
NÄRVARANDE 
DATUM FÖR MÖTET 
närvarande: Erik Olsson Vg 46 B, Mikael Landsten 68 C, Hampus Nyrot 52 B, Erik Carlson 12, Elsa 
Langland 64 D, Caroline Svensson 64 D, Kateryna Hurinenko 70 D, Nebiat Tzeghe 8 C, Benjamin 
Jiglund 64 C, Anna Larsson 12 C, Lennart Ohlsson 72 A, Karin Hägglöf 40 A, Tobias Lundgren 40 
A, Sara Rang 56 G, Juan R Lopez 6 F, Birgitta Hoffman 22 C, Barbro Pontusson 22 B, Omar Ud-Din 
64 B, Anna Karlsson 64 B, Daniel Schaefer Poyastro 
 
fullmakter: Liv Andersson 10 B, Malin Henrysson 70 C, Sara Szczesna 18 A, Anna-Karin Timan 46 
B, Örjan Trapp 50 A, Linda Nilsson 50 A 

 
1. MÖTETS ÖPPNANDE 

Mötet öppnades av Anna Karlsson som även berättade om den renovering och storstädning som skett 
i festlokalen september 2010 – februari 2011.  
2. UPPRÄTTANDE AV RÖSTLÄNGD 

Inför mötet har inlämnats 5 fullmakter, vid mötet deltog 19 personer. Röstlängden fastställdes till  
BESLUT:  
Röstlängden fastställdes till 24 röster. 
  
3. EVENTUELLA ADJUNGERINGAR 

Samtliga närvarande var boende på Väktargatan, inga adjungeringar behövde alltså göras.  
4. MÖTETS BEHÖRIGHET OCH BEHÖRIGA UTLYSANDE 

BAKGRUND:  
Stadgarna kräver att minst 15 personer närvarar. Till årsmötet har lämnats 5 fullmakter och 19 
personer deltar vid mötet. 
 
Stadgarna kräver vidare att kallelse till årsmöte utdelas 10 dagar innan mötesdatum: Väktarbladet 
med kallelse och dagordning delades ut tisdag 8 februari – dvs mer än 10 dagar innan årsmötet. 
BESLUT:  
att anse mötet behörigt och behörigt utlyst 
 
5. VAL AV MÖTESORDFÖRANDE 
 

Anna Karlsson valdes till mötesordförande. 
6. VAL AV MÖTESSEKRETERARE 
 

Omar Ud-Din valdes till mötessekreterare. 
7. VAL AV JUSTERARE TILLIKA RÖSTRÄKNARE 
 

Mikael Landsten och Hampus Nyrot valdes till justerare tillika rösträknare. 
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8. NYINKOMNA ÄRENDEN 

a) låst tvättstuga 

b) avskaffande av bokningstavla i tvättstugan 

c) synpunkter på ny parkeringsplats på nedre Väktargatan 

d) cykelparkeringar 

e) utemöbler 

9. GODKÄNNANDE AV DAGORDNING 

FÖRSLAG:  
att godkänna dagordningen med tillägg av punkterna a) – e) under övriga ärenden 
BESLUT:  
dagordningen godkändes med föreslagna ändringar 
 
10. VERKSAMHETSBERÄTTELSE 
 

Anna Karlsson berättade om föreningens arbete under 2010/2011 utifrån verksamhetsberättelsen. 
BESLUT:   
att godkänna verksamhetsberättelsen och lägga den till handlingarna. 
 
11. EKONOMISK BERÄTTELSE 
 

Hampus Nyrot lade fram den ekonomiska berättelsen för 2010. 
BESLUT:   
att godkänna den ekonomiska berättelsen med bokslut och lägga den till handlingarna. 
 
12. REVISIONSBERÄTTELSE MED FÖRSLAG OM ANSVARSFRIHET 
 

Barbro Pontusson läste upp revisionsberättelsen. Revisorerna menade på att styrelsen arbetat på 
fantastiskt väl och fullgjort sitt arbete på ett föredömligt sätt. 
FÖRSLAG:   
att bevilja styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2010. 
 
13. ANSVARSFRIHET FÖR STYRELSEN 
 
FÖRSLAG:   
att bevilja styrelsen ansvarsfrihet för år 2010. 
 
14. VERKSAMHETSPLAN OCH FÖRSLAG PÅ BUDGET FÖR 2011 
 

Anna Karlsson berättade att styrelsen har som ambition att arbeta vidare enligt föreningens syfte.  
Ett projekt styrelsen planerar är ett eventuellt låsbyte till kortlås för vissa av föreningens lokaler. 
Hampus Nyrot lade fram ett förslag på budget. 
FÖRSLAG:   
att godkänna förslagen och lägga verksamhetsplan och förslag på budget till handlingarna. 
 
15. VAL AV STYRELSE 
 
BESLUT:   
att välja Anna Karlsson (omval), Juan R Lopez, Hampus Nyrot (omval), Erik Olsson (omval), Nebiat 
Tzeghe och Omar Ud-Din (omval) till styrelse för 2011. 

 
 

16. VAL AV REVISORER 
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BESLUT:   
att välja Inga-Lill Palm och Barbro Pontusson till revisorer för 2011. 
17. VAL AV RUMSANSVARIGA 
BESLUT:  

a) att välja Hampus Nyrot, styrelsen, till bastuansvarig. 

b) att välja Erik Olsson, styrelsen, till festlokalsansvarig. 

c) att välja Lennart Ohlsson till fotorumsansvarig. Lennart är vanlig fotorumsanvändare och har 

under året tillsammans med en bekant som är fd institutionsfotograf gått igenom och 

kompletterat utrustningen i föreningens fotolab. 

d) att välja Ylva Palmén till gästrumsansvarig. 

e) att ge styrelsen i uppdrag att utse studierumsansvarig. 

18. VAL AV REPRESENTANT(ER) TILL HYRESGÄSTFÖRENINGEN UPPSALA STUDENTBOSTÄDER (HUS) FULLMÄKTIGE 
 
BESLUT:  

att ge styrelsen i uppdrag att utse HUS-representant(er). 
18. VAL AV HYRESSAMRÅDSLEDAMOT 
 
BESLUT:  

att ge styrelsen i uppdrag att utse hyressamrådsledamot. 
20. INFORMATION OM FÖRENINGENS LOKALER 

Anna Karlsson berättade i mötets inledning om föreningens lokaler: bastu, fest- och samlingslokal, 
fotorum, gästrum, pingisrum, studierum. Mer information finns på vaktargatan.se och i föreningens 
anslagstavlor vid tvättstugorna. 
21. ÖVRIGA FRÅGOR 

a) Låst tvättstuga: hyresvärden har föreslagit att tvättstugan ska stängas nattetid 24:00–06:00. 

För att minska slitaget på tvättmaskinerna och för att hindra att obehöriga vistas i lokalerna. 
BESLUT:   
att föreningen helst vill att tvättstugans öppettider förblir de samma som idag. 

b) Avskaffande av bokningstavla: hyresvärden vill ersätta bokningstavlorna i områdets tvätt-

stugor med bokningslistor. Dagens system är kostsamt eftersom bokningskolvar och nycklar 

tappas bort och måste ersättas vid in-/utflyttning. Dessutom behöver tavlan rensas med jämna 

mellanrum. 
BESLUT:   
att föreningen medger att bokningstavlorna ersätts med bokningslistor. 

c) Synpunkter på ny parkeringsplats på nedre Väktargatan: den nya parkeringen mellan Kors-

kyrkan och nedre Väktargatan är “felvänd”. Utfarten ligger ut mot gångvägen och särskilt 

vintertid är det svårt att se t ex barn som leker på vägen. 
BESLUT:   
att styrelsen tar upp detta med hyresvärden på nästa samrådsmöte. 

d) Cykelparkeringar med tak: det finns för få cykelplatser under tak. Särskilt vintertid vill de 

flesta parkera sina cyklar under tak. Frågan har tagits upp flera ganger med hyresvärden. 
BESLUT:   
att styrelsen tar upp detta med hyresvärden på nästa samrådsmöte. 
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e) Utemöbler: tidigare år har områdets gemensamma utemöbler slipats och oljats in av en 

scoutkår. Inga-Lill föreslår att vi frågar t ex elever från Katedralskolan om de vill vårda våra 

möbler till samma ersättning som scouterna. 
BESLUT:   
att frågan tas upp vid årets hyresförhandlingar. 

 
22 . ORDET FRITT 
 

Lennart Ohlsson bjöd med de som var intresserade att se föreningens fotorum. 
23 . MÖTETS AVSLUTANDE 
 

Mötet avslutades av Anna Karlsson. 
 

ORDFÖRANDE  SEKRETERARE 

  

Anna Karlsson Omar Ud-Din 
JUSTERARE  JUSTERARE 

 
 
 

 

Mikael Landsten Hampus Nyrot 
 
 


